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Inleiding 
Enige jaren geleden is het project Revitalisering / transformatie van recreatieparken in Noord-Holland Noord van 
de grond gekomen. Aan het begin daarvan heeft deze gemeenteraad een motie van de VVD aangenomen om 
twee “recreatieparken” in deze gemeente die in realiteit allang een woonwijkje waren geworden, ook 
planologisch de bestemming Wonen te geven in plaats van Recreatie. Dit traject is in gang gezet en heeft zoals 
bekend tot positieve besluitvorming geleid (De Maar in Twisk en De Kogge in Oostwoud).   
Regiobreed (NHN-niveau) is echter een project gestart om overal in NHN recreatieterreinen opnieuw te bezien: 
is de recreatiefunctie hier nog actueel?  Sommige niet meer goed functionerende of gedateerd ogende bedrijven 
konden dan, als de ondernemer daarvoor openstond, met hulp van de overheid een impuls krijgen om naar een 
hedendaagse recreatievoorziening te groeien. Sommige andere zouden, net als de beide ge-noemde terreinen, 
een woonfunctie kunnen krijgen omdat er de facto allang permanent gewoond wordt en dit geen probleem 
oplevert. Hulp bij bedrijfsbeëindiging was ook een mogelijkheid, zodat het gebied een andere invulling kan 
krijgen. Revitalisering of transformatie dus.  
Het probleem speelt ook in onze gemeente nog steeds en af en toe komen “recreatieterreinen” ter tafel in 
discussies over andere onderwerpen, zoals arbeidsmigranten en handhavingsbeleid. Ook het sociale aspect van 
het min of meer permanent wonen op zo’n terrein – om wat voor reden dan ook - speelt hier een rol. Dit is niet 
toegestaan maar er wordt – in afwachting van - dan vaak gewerkt met gedoogbeschikkingen, die worden 
verlengd en nog eens verlengd. Echter: de onzekerheid voor deze mensen blijft in stand.  
Het project lijkt een stimulans om overal hierin stappen te zetten naar echte recreatie of een andere invulling. 
Wij horen er de laatste tijd echter niet meer over.  
Vandaar heeft de VVD  de volgende vragen:  
 
1.  Wat is de huidige status van het project Revitalisering of transformatie 

recreatiewoningen in Noord-Holland Noord?  

antwoord   

2.  Indien het project nog loopt: hoe is de stand van zaken in de gemeente Medemblik met 
dit project? 

antwoord   
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3.  Indien dit project nog voortgang vindt, op welke termijn kunnen wij verdere stappen 
tegemoet zien wat betreft recreatieterreinen in onze gemeente?  

antwoord   

4.  Zo ja,  is dat in de richting van revitalisering of van transformatie of zijn ze allebei nog 
aan de orde?   

antwoord   

 


